

Indkaldelse til bestyrelsesmøde

Onsdag den 21. juni 2023, kl. 18.00

Tilstede: Morten Samsøe Jacobsen (MSJ), Ulrik Hesse (UH), Søren Brøchner Mortensen (SBM), Lisbet Elkjær (LE), Linda Gry (LG), Hanne Leth (HL), Rasmus Knude (RK)

Afbud: Thomas Troels-Smith (TTS), Christian Toft (CT), Jesper Sørensen (JS)

Referent: Morten Samsøe Jacobsen (MSJ)

Dagsorden *med efterfølgende referat*

1. Godkendelse af referat af sidste bestyrelsesmøde den 23. maj

- *Referat godkendt uden kommentarer eller forbehold*

2. Formanden orienterer

- *Ingenting at berette da der ikke har været kontakt eller henvendelse til formanden*

3. Opgaveudvalg vedr. fremtidens idrætsfaciliteter

- *Kommunalbestyrelsen har den 19. juni udpeget deltagerne til opgaveudvalget. Følgende er udpeget:*

KOMMUNALPOLITIKERE:

- *Anne Hjorth (formand)*
- *Teit Andersen (næstformand)*
- *Britta Johanna Riis*
- *Anton Brüniche-Olsen*
- *Marie Brixtofte*

ØVRIGE MEDLEMMER:

- *Alexander Qvist*
- *Anna Schøtt Knudsen*
- *Bernadette Follmann*
- *Jan Darfelt*
- *Jesper Sørensen*
- *Merete Dam*
- *Peter Slot*
- *Pia Toelhøj*
- *Søren Brøchner-Mortensen*
- *Tage Nielsen*
- *Thomas Strøbech*
- *Tobias Thune Jacobsen*

4. Evaluering og orientering af SIGs møde med KUF vedr. "Unges trivsel" og "Frivillighed"

- *MSJ orienterede om mødet og udtrykte at det havde været et godt og konstruktivt møde og KUF havde lyttet og anerkendt de af SIG fremkomne forslag. Både Anne Hjort (formand for KUF) og AP (direktør for kultur og fritid) har begge i skriftligt svar, udtrykt at mødet havde haft stor værdi for KUF og at den dialog og de input SIG havde fremlagt bestemt ville blive brugt i det videre arbejde.*
- *Vi bør inden sommerferien rykke for referat og anmode om forslag til dato for møde i efteråret. Action = MSJ*
- *Som en del af ovenstående evaluering og diskussion blev det fremført af RK at man i forhold til frivillighed bør kigge i retning af spejderbevægelsen som har "større" succes med at rekruttere og fastholde frivillige. SIG bør tage skridt til at afholde et møde med repræsentanter for spejder grupper i Gentofte. Action = opfølgning*

5. Opfølgning fra sidste møde(r)

- *CT kontakt til Peter Forsberg? – Udsat da CT har afbud*
- *CT kontakt til DGI vedr. ny "Whistleblower ordning" – Udsat da CT har afbud*
- *MSJ: Sammenholde FAU foreninger med SIG medlemsliste. Se medsendte analyse*
- *Analysen blev præsenteret og der var enighed om, at trods det at 52 idrætsforeninger ud af 100 er medlem af SIG, er det klart de største, mest udbredte og mest kendte i Gentofte kommune. Det blev aftalt at for at underbygge analysen yderligere skal analysen tilføjes medlemstal for de enkelte klubber. Dette vil yderligere understrege SIG som en paraplyorganisation for et meget stort antal medlemmer af idrætslivet i Gentofte Kommune. Action = Ulrik sender data til MSJ*
- *TTS + MSJ: SIG sommerfest, evt. 16/9 ifm. Gentofte Mødes. Arbejde ej påbegyndt. Spørgsmål er om det er for sent.*
- *MSJ fremlagde ærligt at han ikke havde fået/haft tid til at gå videre med arbejdet sammen med Thomas. Det blev derfor besluttet at udskyde en SIG sommerfest til 2024, men at påbegynde arbejde og planlægning efter sommerferien. Rasmus Knude vil gerne medvirke til at hjælpe med en konceptualisering af projektet. Tanken er at henvende sig til de større foreninger og få inddraget nogen af deres ældste ungdomsmedlemmer til at indgå i en arbejdsgruppe for dermed at få skabt et ejerskab blandt foreningerne og især deres medlemmer for derved at få skabt det nødvendige grundlag for en succesfuld sommerfest. Arbejdet påbegyndes efter sommerferien*

6. Nyt fra udvalg med deltagelse af SIG repræsentant (kort!)

- *Folkeoplysningsudvalget:*
- *1 ny forening godkendt. Hanne sender seneste referat til SIG bestyrelse*

- *Klubrumspuljen:*
- *Lisbet har sendt referat fra seneste møde.*

- *Facilitetsudvalget:*
- *Diskussion om FAUs fremtidige rolle, indhold og betydning.*

- *PFAS er et stort problem da det kan skade og ødelægge drikkevandet. Det betyder bl.a. at der ikke bliver anlagt nye kunstgræsplæner. Hvis fremtidige målinger viser et øget problem vil det betyde lukning af eksisterende baner.*
- *Medlemsfremgang i kommunens idrætsforeninger. Dette bør af SIG bruges som yderligere argument for at få bedre rammeaftaler, bedre og flere faciliteter, og øget bevillinger.*
- *Referat sendes ud – Søren har allerede udsendt under mødet.*
- Andre:
- *Integrationsrådet har haft øget fokus med projekter rettet mod Ukrainske flygtninge, bl.a. med fokus på volley og cykling (de skal lære at cykle)*
- *Det Grønne Råd har udtrykt en holdning at man skal holde af naturen og nyde den. Tiltag omkring optælling af dyrearter i Gentoftes natur.*
- *Talentudvalget har udnævnt 12 nye talenter som har været i audiens hos borgmesteren.*

7. Emner til drøftelse

- *Ingen indkomne forslag og ikke noget nyt på mødet*

8. Bordet rundt – kort og kun som information, ingen sagsbehandling

- *Søren Brøchner oplyste at et af HIKs hovedbestyrelsesmedlemmer var blevet ekskluderet af klubben som følge af medlemmets ageren i sin tid som hovedbestyrelsesmedlem og især i de sidste måneder op til, under og efter HIKs generalforsamling.*
- *Linda bad MSJ om at sende alle referater til Jacob så de kan lægges på hjemmesiden*

9. Eventuelt – ordet er frit

- *Intet til referat*

10. Næste møde

- *Er fastlagt til mandag d. 4.september 2023, kl. 18.00 i Hellerup Sejlklub*
- *Per Plesner og Thorkild Pedersen skal inviteres med. Action = MSJ*
- *Rasmus har bestilt lokale*

Beslutninger truffet eller actions der skal tages:

| # | Aktivitet | Emne | Beslutning / Action | Ansvarlig |
|---|----------------|-------------------------------|--|----------------|
| 1 | Opgaveudvalg | Valg til udvalget | De valgte bedes informere | Flere |
| 2 | KUF møde | Opfølgning på møde | Rykke for referat og ny dato | MSJ |
| 3 | Frivillighed | Spejdere og deres frivillige | Sætte et møde op med en eller flere repræsentanter for spejdere i Gentofte | SIG bestyrelse |
| 4 | Medlemsanalyse | Tilføje antallet af medlemmer | Indhente data og tilføje det til analysen | UH + MSJ |
| 5 | Sommerfest | Tidspunkt for afholdelse | Udskudt til 2024. Arbejde påbegyndes efter sommerferien | TTS + MSJ + RK |

| | | | | |
|---|----------------|---------------------------|--------------------------------------|-----|
| 6 | Nyt fra udvalg | FOU | Referat sendes ud til SIG bestyrelse | HL |
| 7 | Bordet rundt | Bestyrelsesmøde referater | Referater sendes til Jacob | MSJ |
| 8 | Næste møde | Deltagere til BM 4/9 | Per og Thorkild skal inviteres | MSJ |